
NA DECEMBRSKEM ZASEDANJU SO DELEGATI

Sprejeli srednjeročni plan občine
Po uvodnem izvajanju predsednika občin-
skega izvršnega sveta Boruta Mišice je ob
obravnavi predloga družbenega plana obči-
ne Ljubljana Vič-Rudnik za obdobje 1986-

" 1990 stekla živahna razprava. Čeprav ni bilo
z izjemo DU 37 - Srednje šole za računalni-
štvo, posredovanega nobenega amandmaja,
je bilo na predlog samega družbenega plana
slišati precej pripomb predvsem iz krajevnih
skupnosti. Pripombe oziroma dopolnilni
predlogi so večidel zadevali objekt zdravstva
(KS Ig, Velike La.šče, Horjul), pa tudi šol-
slva (Fakulteta za elektrotehniko in KS Ve-
like Lašče), trgovine osnovne preskrbe
(Horjul, Galjevica), cesto oziroma križišče
(Notranje Gorice) ter vodooskrbe (Golo-
Zapotok). Delegata KS Milan Česnik in Ko-
iezija pa sta v razpravi podčrtaia tudi vpraša-
nja, ki so se nanašala na usklajenost občin-
skega z mestnim in republiškim planom, o
tem ali bo skupščina informirana o podpisu

družbenega dogovora o temeljih srednjeroč-
nega plana, o »prestruktuiranju« viškega go-
spodarstva z ozirom, da le ena izmed 37
prcdvidenih investicij predstavlja vrednost
nad 100 starih milijard dinarjev.

Velja tudi poudariti, da je ob odločanju za
ta pomembni razvojni dokument izvršni svet
delegatom posredoval še slabe tri strani do-
polnilnih predlogov in sprememb, ki so
pravzaprav bolj »definirale« in opredeljeva-
la posamezna poglavja. Ob tem pa je predla-
gatelj v sami razpravi tudi podal delegatom
pojasnila k njihovim predlogom (nekatere
zadeve je moč v času srednjeročnega obdob-
ja v same planske akte še vedno vključiti -
npr. če bodo znani investitorji za trgovine,
nekateri predlogi se uvrščajo v plan komu-

nalne skupnosti, druge npr. v plane zdrav-
stvenih skupnosti. . .), za katere bo moč
iskati rešitve tudi v tem planskem obdobju.

Med samo sejo pa se je izvršni svet opre-
delil do amandmaja srednje šole za računal-
ništvo (za uvrstitev izgradnje prizidka) in ga
delegatom posredoval v sprejem. Le-ta
amandma je bil posredovan v sprejem tudi
skupščim mesta Ljubljane.

Z dopolnitvami izvršnega sveta in ome-
njenim amandmajem je bil družbeni plan
občine po glasovanju soglasno sprejet. Še to.
Izvršni svet bo občinsko skupščino na eni
izmed prihodnjih sej informiral tudi o podpi-
su družbenega dogovora o temeljih plana
občine Ljubljana Vič-Rudnik za obdobje
1986-1990.


